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教育背景

吉林大学法学学士，中国人民大学法律（法学）硕士。

专业经历

北京市海勤律师事务所律师，具有证券从业资格。

执业领域及专长

牛兆卓律师主要业务领域为民商事争议解决。先后办理或

参与多起大额、复杂的商事类争议解决案件，包括合伙协

议纠纷、信托合同纠纷、借款纠纷、追偿权纠纷、股权转

让纠纷、不良资产处置及仲裁案件等。法律基础知识扎

实，逻辑分析能力强，在民商事争议解决领域具有较丰富

的经验。

牛兆卓律师还具有非诉业务经验，曾参与多家企业的上

市、并购重组、新三板挂牌、发债等项目的尽职调查，参

与起草并出具法律意见书。

牛兆卓律师还曾参与刑事案件受贿罪的辩护。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of Law degree, Jilin University School of Law. 
Completed the Master degree course at Renmin University of 
China Law School.

Professional Experience
Attorney Niu joined Highking in 2018. Prior to that, she practiced 
law at Jingtian & Gongcheng Law Firm and Beijing Youyin Law 
Firm. She is qualified in securities practice.

Practice Areas
Attorney Niu specializes in civil and commercial dispute resolu-
tion. She has represented dozens of companies in handling cases 
related to commercial litigation, including partnership agreement 
disputes, trust contract disputes, loan disputes, recovery rights 
disputes, equity transfer disputes, disposal of non-performing 
assets and arbitration cases.
Ms. Niu is also skilled at non-litigation business. She has partici-
pated in the due diligence of many companies in listing, mergers 
and acquisitions, listing of three new boards, and issuing bonds.
In addition to a flourishing commercial practice in the area of 
commercial law, Ms. Niu is also able to defend her clients in 
criminal matters and has extensive experience in civil and 
commercial dispute resolution.

Language Skills
Mandarin and English


